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RADA MIASTA WLOCLAWEK

Wfoclawek 24.09.2024

Pan

Krzysztof Kukucki
Prezydent Miasta
Wfoclawek

Interpelacja
Proszq o informacjq na temat opfat jakie sq pobierane od mieszkafc6w

osiedla ,,Celulozowa" na jakiej podstawie i wedfug jakich prawidet jest naliczana
optata za ochronq oraz za utrzymanie zieleni. Czy szczegolnie utrzymanie zieleni
nie jest obowiqzkiem miasta?
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